

# RADO



## Ceramica Digital Automatic

After revolutionising the watchmaking world and making its mark on its era in 1989 with the Ceramica collection - the first high-tech black ceramic watch - Rado returns with a model undoubtedly destined to become a new icon: the Ceramica Digital Automatic. Combining the unique properties of its material with a self-winding movement, the legend is now both digital and automatic. On the front, the time is displayed in digital mode beneath the black metallised sapphire crystal, while its measurement as viewed through the transparent caseback is mechanical, intuitive and technological. This exclusive new creation from Rado radiates exceptional energy and a resolutely contemporary charm.

Movement	Digital movement with automatic winding, ETA Calibre E18.711 111/2 <sup>'''</sup> , 10 jewels, 120-day power reserve
Functions	Hours, minutes and date
Case	Black ceramic bezel Back in steel fitted with a sapphire crystal Middle in black PVD-coated steel Black metallised cambered sapphire crystal Steel crown topped with black ceramic
Dial	Black with grey digital display
Bracelet/Strap	Ceramic bracelet or black leather strap with titanium folding clasp

# RADO



## Ceramica Digital Automatic

Après avoir révolutionné le monde horloger et marqué son temps en 1989 avec sa collection Ceramica - première montre en céramique high-tech noire - c'est sans conteste une nouvelle icône que propose Rado avec la Ceramica Digital Automatic. Alliant les propriétés uniques de son matériau à un mouvement automatique, la légende est dorénavant digitale et automatique. Côté pile, sous le verre saphir métallisé de noir, l'heure est digitale. Côté face, à travers le fond transparent, la mesure est mécanique. Intuitive et technologique. Cette exclusivité de la maison Rado est un objet à l'énergie rare. D'une indomptable contemporanéité.

Mouvement	Mouvement digital à remontage automatique, calibre ETA E18.711 111/2'', 10 rubis, réserve de marche de 120 jours
Fonctions	Heure, minute et date
Boîtier	Lunette en céramique noire Fond acier et glace saphir Partie médiane en acier traité PVD noir Verre saphir bombé métallisé noir Couronne acier avec coiffe en céramique noire
Cadran	Noir à affichage digital gris
Bracelet	Céramique ou caoutchouc noir avec boucle déployante en titane